



Shanghai Betop International Trade Co., Ltd.
F.a.o. Ms. Mai Lin
Room 201, Block D, No.55, Jinyu Road,
Minhang District, Shanghai
Postcode: 201103
P. R. China

ETF Ride Systems

P. O. Box 2703, 6030 AA Nederweert, The Netherlands
Randweg Zuid 11, 6031 SX Nederweert
Tel. +31 (0)495 677 000
E-mail: sales@etf.nl
<http://www.etf.nl>
Trade reg. no. 13024987

Nederweert, 14 March 2024

Ref.: RJ/ms-24.265

Re: Letter of authorization 回复：授权函

With this letter ETF Machinefabriek BV authorizes Shanghai Betop International Trade Co., Ltd. to be our only authorized representation to take part in the selling process.

ETF 以此函授权上海必妥国际贸易公司为我方唯一之授权代表。

All requests from Greater China area will be handled by our authorized representatives.

This includes new equipment and system upgrades, as well as spare parts related consultation, procurement, after-sales and other needs.

所有来自大中华区的有关需求，都会经由我方在此项目中的授权代表处理。

其中包含全新设备及系统升级及零备件相关咨询、采购、售后等需求。

Shanghai Betop International Trade Co., Ltd. will reply after consultation with ETF Machinefabriek BV. ETF Machinefabriek BV will reply to Shanghai Betop International Trade Co., Ltd. within reasonable terms in writing.

上海必妥国际贸易公司会在与 ETF 咨询过后回复。ETF 会以书面形式之合理方式回复上海必妥国际贸易公司。

This letter of authorization is valid for great China.

此封授权函适用大中华区。

Please do not hesitate to contact us again in case of any questions or when we can be of any further assistance. In the meantime, we remain,

若有任何疑问，或需要我方进一步协助，请不吝与我们联系。

with kind regards

致上诚挚的问候


ETF Ride Systems Machinefabriek B.V.
Randweg Zuid 11
6031 SX Nederweert
Tel. 0495-677000
Fax 0495-632323
Ruud Jeen – Sales Director

1-1